
Alakuló Küldöttgyűlés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Emlékeztető

2023. december 14. (17:33 - 18:16)

Helyszín: KAZY

Jelenlévők a Küldöttgyűlés részéről:

1. Bordás Áron

2. Czotter Júlia

3. F. Tóth Balázs

4. Guszmann Frida

5. Hegedüs Lilla

6. Hercz Máté

7. Horváth Stella Gréta

8. Kovács Ákos

9. Kovács Sebestyén

10. Meskó Zita Csenge

11. Németh Virág

12. Paulik Krisztina Beáta

13. Sferra Evelin Gerda

14. Szabó Éda Zsófia

15. Szívós Márton Vidor

16. Zeöld Ákos
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Jelenlévők az Elnökség részéről:

1. Fejes Zsófia Elnök

2. Németh Fanni Alelnök

3. Szántó Lili Gazdasági Bizottság elnöke

4. Deák Barbara Diákjóléti Bizottság elnöke

5. Wawra Máté Kommunikációs Bizottság elnöke

6. Lillik Dóra Külügyi Bizottság elnöke

7. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

8. Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

Vendégek:

1. Besenyei Bence Titusz

2. Bokányi Barbara

3. Diczkó Dalma

4. Layton Sandra

5. Lorna Emma Jones

6. Szalay Anna

7. Szóráth Blanka

8. Tarnóczy Ticián

9. Tóth Cintia

10.Túri Dorottya

Jelenlévők az Ellenőrző Bizottság részéről:

1. Demetrovics Hanna
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Németh Fanni 17:33-kor megnyitja az ülést és köszönti a Küldöttgyűlés tagjait. Az
Ellenőrző Bizottság elvégzi a mandátum ellenőrzést és megállapítja, hogy a Küldöttgyűlés 16
mandátummal határozatképes. Demetrovics Hanna elmondja, hogy a meghívó és a szükséges
előterjesztések időben kiküldésre kerültek. Németh Fanni felkéri Demetrovics Hannát a
jegyzőkönyv vezetésére, melyet a Küldöttgyűlés szimpátiaszavazással egyhangúlag elfogad.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok:

1. Az Elnökség beszámolója

2. A megválasztott Elnökség csapatának és programjának a bemutatása

3. A megválasztott Elnökség és csapatának kinevezése

4. Az Ellenőrző Bizottság tagjainak megválasztása

5. Hallgatói tagok delegálása kari bizottságokba

6. Hallgatói Önkormányzat 2023-as költségvetési tervezetének elfogadása

7. Egyebek

A napirendi pontokat a Küldöttgyűlés 16 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag
elfogadja.

1. Az Elnökség beszámolója

Németh Fanni felkéri Fejes Zsófiát, hogy ha szándékában áll, egészítse ki a
beszámolóját.

Fejes Zsófia köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti a beszámolóját
azzal, hogy 11-én, hétfőn részt vett egy Tanulmányi Bizottsági ülésen, 12-én egy kari vezetői
ülésen, 13-án pedig egy EHÖK Küldöttgyűlésen. Fejes Zsófia arra kéri a Küldöttgyűlés
tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Németh Fanni köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait és elmondja, hogy nem
szeretné kiegészíteni a beszámolóját. Németh Fanni arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.
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Mivel Andrónyi Réka távolságokból adódóan nem tud jelen lenni az Alakuló
Küldöttgyűlésen, így Fejes Zsófia a nevében arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják
el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja Andrónyi Réka beszámolóját.

Deák Barbara is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti a beszámolóját,
azzal, hogy 11-én, hétfőn részt vett egy kari Ösztöndíj Bizottsági ülésen, majd 12-én egy
SZÖB ülésen. Deák Barbara arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Szántó Lili is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait és elmondja, hogy nem
szeretné kiegészíteni a beszámolóját. Szántó Lili arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Wawra Máté is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti a beszámolóját
azzal, hogy 11-én Bokányi Barbara, Kommunikációs Bizottsági tag részt vett az EHÖK
Kommunikációs Bizottsági ülésen. Wawra Máté arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Lillik Dóra is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Azzal egészíti ki a
beszámolóját, hogy Könczöl Luca elfogadta a felkérést a Főmentori pozícióra, valamint a
tegnapi napon kiküldésre került egy nemzetközi hírlevél. Lillik Dóra arra kéri a Küldöttgyűlés
tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Tóth Dorottya Panna is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti a
beszámolóját azzal, hogy december 11 és 13 között zökkenőmentesen lezajlottak a
kommunikációs képzések és 13-án részt vett az EHÖK Küldöttgyűlésen. Tóth Dorottya Panna
arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés
egyhangúlag elfogadja.

Mivel Harangozó Pálma távolságokból adódóan nem tud jelen lenni az Alakuló
Küldöttgyűlésen, így Fejes Zsófia a nevében arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják
el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja Harangozó Pálma beszámolóját.

Czingráber Péter is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Nem áll szándékában
kiegészíteni a beszámolóját és arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el azt. A
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.
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2. A megválasztott Elnökség csapatának és programjának a bemutatása

Németh Fanni felkéri Fejes Zsófiát, hogy prezentálja a Küldöttgyűlés számára a
megválasztott Elnökség csapatát és a programjukat.

Fejes Zsófia bemutatkozik és köszönti a Küldöttgyűlést, valamint megragadja az
alkalmat, hogy gratuláljon nekik a megválasztásukhoz. Kéri az Elnökség tagjait, hogy a
továbbiakban ők is mutassák majd be a programjaikat.

A programjával kapcsolatban azt osztja meg, hogy szeretné megreformálni és
szisztematikussá tenni az átadás átvételi folyamatokat a Hallgatói Önkormányzatban. Egy
olyan rendszert szeretne működtetni, amelyben a tisztségviselők jobban tudnak teljesíteni és
emellett segíteni az utánuk következők munkáját. Ezen Németh Fannival már ebben a
félévben is sokat dolgoztak, valamint szeretnének alapszabályzat módosítást is benyújtani az
Ellenőrző Bizottság részvételével. Beszámol arról, hogy létrehoztak egy szervezetfejlesztését
felelős pozíciót, amelyet a továbbiakban szeretnének alelnöki szintre emelni. Elmondása
szerint ennek szerepe lenne a Gólyahét és a Gólyatábor események hatékonyabb
szervezésében is. A Külügyi Bizottság segítségével nagy fokú nemzetköziesítést terveznek,
valamint kiemeli, hogy szeretné megtartani a gördülékeny együttműködést a kari
vezetőséggel, az ELTE HÖK-kel és a kari elnökökkel egyaránt. Kéri a jelenlévőket, hogy
amennyiben bármi kérdésük van tegyék fel neki.

Fejes Zsófia felkéri Németh Fannit, hogy számoljon be a programjáról.
Németh Fanni azt osztja meg, hogy Fejes Zsófia már sok aspektust említett az ő

programjával kapcsolatban. Számára ebben az évben 4 fő szempont van, amelyekre kiemelt
figyelmet szeretne fordítani. Ezek az átláthatóság, a Szombathellyel való kapcsolat, a
szervezetfejlesztés és a belső kommunikáció. Az átláthatóság érdekében a média fejlesztése
játszik fő szerepet, valamint a Szombathellyel való kommunikáció fenntartása és fejlesztése is
ide kapcsolódik. A szervezetfejlesztés hatékony működése érdekében pedig létrehoztak egy új
tisztéset. Németh Fanni feladatai közé tartozik a vele való szoros együttműködés és a
fejlesztések nyomonkövetése. A belső kommunikáció jobbá tétele érdekében nagy figyelmet
szeretne szentelni az információk áramlásának.

Andrónyi Réka, Szombathelyi ügyekért felelős alelnök a távolsági akadályok miatt
nem tud jelen lenni, ezért Fejes Zsófia helyette fogja megosztani a programja részleteit.

Beszámol arról, hogy Andrónyi Réka célja továbbra is a budapesti kampusszal való
szoros kapcsolattartás és őszinte kommunikáció. Legfőképpen a Gólyabál megvalósításában
segédkezik valamint Fejes Zsófia kiemeli, hogy hetente részt vesz online formában az
Elnökségi üléseken.
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Fejes Zsófia felkéri Deák Barbarát, hogy számoljon be a programjáról.
Deák Barbara azt osztja meg, hogy jelenleg fő feladatának a szociális és kari

pályázatok minél szélesebb körben való terjesztését és érhetőbbé tételét tekinti. Fontos
szempontnak tartja a speciális igényű hallgatók segítését. Ennek érdekében terveznek
készíteni egy videót, amelyben a pályázatok leadásáról lenne szó és reményeik szerint ezáltal
megkönnyítik a hallgatók számára a pályázatok leadását. Terveik között szerepel kisokosok
megosztása is az említett témában, amelyek már el is készültek. Beszámol még arról, hogy
adománygyűjtést és egyéb segítő programokat is szeretnének megvalósítani a jövőben.

Fejes Zsófia felkéri Szántó Lilit, hogy számoljon be a programjáról.
Szántó Lili beszámol arról, hogy számára a legfontosabb cél a pénzügyi keret lehető

leghatékonyabb felhasználása. Az ő feladata a berendezések és kellékek beszerzése az
eseményekre. Elmondja, hogy nyíltan szeretne kommunikálni a hallgatók felé azzal
kapcsolatban, hogy mire mennyit költenek. Céljai közé tartozik még az ELTE HÖK-kel való
szoros együttműködés. Ezzel kapcsolatban elmondja, hogy az eszközmegosztásban is részt
vesz, valamint a kari HÖK-ben elindított egy excel táblázatos rendszert a munka átláthatóbbá
tétele érdekében. A kari kiadványokkal kapcsolatban azt osztja meg, hogy a
környezettudatosság érdekében jelenleg online formában elérhetők.

Fejes Zsófia felkéri Wawra Mátét, hogy számoljon be a programjáról.
Wawra Máté arról számol be, hogy jelenleg a posztolás és az információ áramlás

szinten tartását és emelését tartja szem előtt az Instagram, a Facebook és az egyetemi plakátok
segítségével. Céljai közé tartozik a weboldal fejlesztése és átláthatóbbá tétele, valamint
népszerűsítése. Beszámol arról, hogy a második félévben terveznek szakmai napokat,
valamint szorosabb együttműködésre törekszik a Rendezvényszervezői Bizottsággal és a
Külügyi Bizottsággal annak érdekében, hogy a külföldi hallgatók is értesüljenek a
lehetőségekről és nagyobb számban tudjanak részt venni a programokon. Ezen kívül szeretné
fenntartani a szoros kapcsolatot és közös munkát a Perspektívával.

Fejes Zsófia felkéri Lillik Dórát, hogy számoljon be a programjáról.
Lillik Dóra arról számol be, hogy két fő célra tudná felbontani a programját. Első a

nemzetközi programok hirdetése a magyar hallgatók számára, második pedig a nemzetközi
hallgatók még hatékonyabb integrálása. Utóbbi cél elérésére úgy gondolja nagy hatással lesz
az új mentor kör kialakítása, ami segíti majd az integrációt. Elmondja, hogy a kétnyelvűsítés
is folyamatban van és szorosan együttműködnek a Kommunikációs Bizottsággal. Szeretne az
ELTE HÖK-kel és a Nemzetközi Irodával továbbra is jó kapcsolatot fenntartani, valamint
olyan eseményeket szervezni, amelyek segítik a hallgatókat a nemzetközi lehetőségek
megismerésében.
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Fejes Zsófia arra kéri Tóth Dorottya Pannát, hogy beszéljen a programjáról.
Tóth Dorottya Panna azt osztja meg, hogy a Rendezvényszervezői Bizottság továbbra

is támogatja a hagyományos és az új programok szervezését egyaránt. Visszautal a
Kommunikációs Bizottság elnökének beszámolójára, amelyben kiemelte az együttműködést
és a programok népszerűsítését. Megosztja, hogy a külföldi hallgatók számára is szeretnének
programokat szervezni és ezzel segíteni az integrálásukat. Ezen kívül szeretné fenntartani az
egyetem többi Karával az együttműködést és a közös munkát. Beszámol arról, hogy az
Animátori Körön belül nagy figyelmet szentelnek jelenleg a szervezetfejlesztésnek. Layton
Sandra, Szervezetfejlesztését felelős Bizottsági tag foglalkozik ezzel közvetlenül és jelen
pillanatban az animátori képzések újszerűsítése van központban.

Harangozó Pálma, a Tanulmányi Bizottság elnöke szintén nem tud jelen lenni
távolságból adódó problémák miatt, így Fejes Zsófia fogja helyette bemutatni a programját.

Elmondja, hogy Harangozó Pálma szeretné fenntartani a Tanulmányi Hivatal
munkatársaival folytatott közös munkát, illetve a kar intézeteinek és tanszékeinek rendszeres
értekezletein való aktív hallgatói részvételt. A Tanulmányi Bizottság Mind az őszi, mind a
tavaszi félévben szeretné folytatni a delegált kör utánpótlásképzéseit, illetve megtartani a
delegált hétvégéket. A szakos hallgatói képviselők segítik a gólyákat, illetve a
felsőbbéveseket is a tanulmányi ügyeik átlátásában és a felmerülő problémáik megoldásában.
Emellett a kari nyílt napon és az Education is a humán erőforrását jelentik. A Tanárképzéssel
kapcsolatban a Tanárképző központtal, a kari vezetéssel és az érintett oktatókkal kialakított
szoros kapcsolatot és együttműködést továbbra is szeretnék fenntartani. Tudományos
szempontból pedig központi elemként továbbra is szeretnék a Tudományperspektíva kiadását
szorgalmazni, kitűzött céluk, hogy minden évben egyszer meg tudjon jelenni, a továbbiakban
a Külügyi Bizottsággal együttműködve, lehetőleg angol publikációkkal is.

Fejes Zsófia arra kéri Czingráber Pétert, hogy osszon meg információkat a
programjáról.

Czingráber Péter beszámol arról, hogy céljai közé tartozik az egyetemi kulturális élet
mélyítése és fejlesztése. A jól működő rovatok és a szépirodalom megtartása mellett szeretne
praktikusabb írásokat is a Perspektívába, például egyetemi kurzus ajánlásokat. Ezen kívül
nagy figyelmet szeretne szentelni a külföldi hallgatók integrálásának, aminek érdekében már
egyeztetett is a Külügyi Bizottság elnökével és célja, hogy az angol rovatba minél több írás
érkezzen. Fontosnak tartja még, hogy a szerkesztőségben felmerülő kérdéseket és a szakmai
vágyakat a lehető legjobban ki tudják elégíteni.
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F. Tóth Balázs azzal a kérdéssel fordul Czingráber Péterhez, hogy pontosan hogyan
tervezik bevonni a külföldi hallgatókat. Czingráber Péter azt válaszolja, hogy első lépésben
Lillik Dóra segítségével népszerűsítették a külföldi hallgatók körében a Perspektívát. A jövőre
nézve felmerült, hogy Czingráber Péter részt venne egy nekik szánt programon, hogy
személyesen tudjon nekik mesélni.

Paulik krisztina Beáta azzal a kérdéssel fordul Czingráber Péterhez, hogy várható-e a
tavaszi félévben is Perspektíva esemény a Rendezvényszervezői Bizottsággal együttműködve.
Czingráber Péter azt válaszolja, hogy természetesen lesz Verses Est és ő maga folyamatosan
együttműködik ezzel kapcsolatban a Rendezvényszervezői Bizottság Kulturális referenssével.

3. A megválasztott Elnökség és csapatának kinevezése

Fejes Zsófia kinevezi Németh Fannit a PPK Hallgatói Önkormányzatának Alelnökévé.
Fejes Zsófia kinevezi Andrónyi Rékát a PPK Hallgatói Önkormányzat Szombathelyi

ügyekért felelős alelnökévé.
Fejes Zsófia kinevezi Deák Barbarát a PPK Hallgatói Önkormányzat Diákjóléti

Bizottságának elnökévé.
Fejes Zsófia kinevezi Szántó Lilit a PPK Hallgatói Önkormányzat Gazdasági

Bizottságának elnökévé.
Fejes Zsófia kinevezi Wawra Mátét a PPK Hallgatói Önkormányzat Kommunikációs

Bizottságának elnökévé.
Fejes Zsófia kinevezi Lillik Dórát a PPK Hallgatói Önkormányzat Külügyi

Bizottságának elnökévé.
Fejes Zsófia kinevezi Tóth Dorottya Pannát a PPK Hallgatói Önkormányzat

Rendezvényszervező Bizottságának elnökévé.
Fejes Zsófia kinevezi Harangozó Pálmát a PPK Hallgatói Önkormányzat Tanulmányi

Bizottságának elnökévé.
Fejes Zsófia kinevezi Czingráber Pétert a Perspektíva főszerkesztőjének.

4. Az Ellenőrző Bizottság tagjainak megválasztása

Fejes Zsófia felkéri Diczkó Dalmát, Tóth Cintiát és Besenyei Bence Tituszt a
szavazatszámláló bizottságba. Elfogadják a felkérést. Ezek után Demetrovics Hanna kiosztja a
Küldöttgyűlés jelenlévő tagjainak a szavazólapokat. Miután minden tag leszavazott, a
szavazatszámláló bizottság összegyűjti a szavazólapokat és elhagyják a termet. Miután
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megszámolták a szavazatokat visszatérnek a terembe és Tóth Cintia közli a jelenlévőkkel a
szavazás eredményét, miszerint:

A Küldöttgyűlés 16 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Demetrovics
Hanna megválasztását az Ellenőrző Bizottságba tagként.

A Küldöttgyűlés 16 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Szóráth Blanka
megválasztását az Ellenőrző Bizottságba tagként.

5. Hallgatói tagok delegálása kari bizottságokba

Fejes Zsófia felkéri az Ellenőrző Bizottság tagjait, hogy osszák ki a kari bizottságokba
való delegálásokról szóló szavazólapokat a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjainak. Miután minden
tag leszavazott, a szavazatszámláló bizottság összegyűjti a szavazólapokat és elhagyják a
termet. Miután megszámolták a szavazatokat visszatérnek a terembe és Tóth Cintia közli a
jelenlévőkkel a szavazás eredményét, miszerint:

A Küldöttgyűlés 16 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Osztényi Dóra
delegálását a Rekrutációs Bizottságba póttagként.

A Küldöttgyűlés 15 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Németh Fanni
delegálását a Tanulmányi Bizottságba póttagként.

A Küldöttgyűlés 16 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Layton Sandra
delegálását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába tagként.

A Küldöttgyűlés 16 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Demetrovics
Hanna delegálását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába póttagként.

A Küldöttgyűlés 16 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Szántó Lili
delegálását az EHÖK Küldöttgyűlésbe tagként.

A Küldöttgyűlés 16 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Wawra Máté
delegálását az EHÖK Küldöttgyűlésbe tagként.

Fejes Zsófia megköszöni a Szavazatszámláló Bizottság munkáját.
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6. Hallgatói Önkormányzat 2023-as költségvetési tervezetének elfogadása

Fejes Zsófia felkéri Szántó Lilit, hogy mutassa be a Küldöttgyűlésnek a 2023-as év
költégvetési tervezetét. A jelenlévők előtt kivetítőn megjelennek a költségvetési tervezet
részletei. Szántó Lili arra kéri a jelenlévőket, hogy fogadják el a 2023-as év költségvetési
tervezetét. Fejes Zsófia megkérdezi a jelenlévőket, hogy van-e bárkinek kérdése. F. Tóth
Balázs azzal a kérdéssel fordul Szántó Lili felé, hogy az “Egyéb költségek” kategória mit
takar. Szántó Lili azt válaszolja, hogy ebbe a kategóriába sorolnak mindent, ami meghaladja a
többit, tehát egyfajta biztonsági tartalékként szolgál. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja
a 2023-as költségvetési tervezetet.

7. Egyebek

Fejes Zsófia azt kérdezi a jelenlévőktől, hogy bárkinek van-e mondanivalója az
“Egyebek” napirendi pontra vonatkozóan.

Diczkó Dalma kér szót, köszönti a jelenlévőket és gratulál az Elnökségnek a
megválasztásukhoz. Elmondja, hogy dinamikusnak és részletesnek tartja a programjukat,
valamint szerinte hatékonyan be fogják tudni vonni a PPK hallgatóit. Az ELTE HÖK nevében
megosztja, hogy továbbra is szeretnék fenntartani ezt a jól működő, dinamikus kapcsolatot.
Külön gratulál Fejes Zsófiának és sok sikert kíván az egész Elnökségnek.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 18:16 perckor lezárja.

Budapest, 2023. december 14.

Fejes Zsófia Demetrovics Hanna
elnök tag

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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